



بورصة الكويت  
BOÛRSA KUWAÏT

Date: 27 June 2021

التاريخ: 27 يونيو 2021

To: Equities Operations Department  
Boursa Kuwait

السادة/ إدارة عمليات الأسهم المحترمين  
بورصة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Supplementary Disclosure**  
**Extra-Ordinary General Assembly Meeting Outcome**

الموضوع: إفصاح مكمل  
نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its amendments, attached is the "Supplementary Disclosure" form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، ترفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل".

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Dia Saleh Al Khars  
Board Affairs Secretary

ضياء صالح الخرس  
أمين سر مجلس الإدارة



Copy to the Capital Markets Authority.

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال.

info@boursakuwait.com.kw

Mubarak Al Kabeer Street, Kuwait City, Kuwait  
P.O.Box 1027 Dasman, 15461 Kuwait  
T: +965 22992000 F: +965 22440476

شارع مبارك الكبير، الكويت، دولة الكويت  
ص.ب : 1027 دسمان، 15461 الكويت  
هاتف: +965 22992000 فاكس: +965 22440476

رأس المال المصرح به: 60,000,000/- دينار كويتي | رأس المال المدفوع والمدفوع: 20,077,575/- دينار كويتي | رقم السجل التجاري: 355538 | ش.م.ك.ع  
Authorised Capital: 60,000,000/- KWD | Issued Capital (Paid-up): 20,077,575/- KWD | C.R: 355538 | K.P.S.C



بورصة الكويت  
BOURSA KUWAIT

نموذج الإفصاح المكمل  
Supplementary Disclosure Form

Date	27 June 2021	27 يونيو 2021	التاريخ
Name of the Listed Company	Boursa Kuwait Securities Company (K.P.S.C)	شركة بورصة الكويت للأوراق المالية (ش.م.ك) عامة	اسم الشركة المدرجة
Disclosure Title	Supplementary Disclosure Extra-Ordinary General Assembly Meeting Outcome	إفصاح مكمل نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية	عنوان الإفصاح
Date and Title of Previous Disclosure	20 June 2021 Disclosure of Material Information Postponement of the Extra-Ordinary General Assembly Meeting till 27 June 2021	20 يونيو 2021 الإفصاح عن المعلومات الجوهرية تأجيل انعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية حتى تاريخ 27 يونيو 2021.	تاريخ وعنوان الإفصاح السابق
Development that occurred to the Disclosure	Boursa Kuwait Extra-Ordinary General Assembly meeting was held on Sunday 27 June 2021 at 1:00 p.m. at the Company's Headquarters located at Boursa Kuwait Building, Mubarak Al Kabeer Street, Sharq.  The agenda item on the Extra-Ordinary General Assembly has been approved.	عقدت الجمعية العامة غير العادية لشركة بورصة الكويت للأوراق المالية في تمام الساعة الواحدة بعد ظهر يوم الأحد الموافق 27 يونيو 2021، وذلك بمقر الشركة الكائن بمبنى بورصة الكويت: شارع مبارك الكبير بمنطقة الشرق.  لقد تم الموافقة على بند جدول الأعمال الجمعية العامة غير العادية.	التطور الحاصل على الإفصاح
The financial effect of the occurring developments (if any)	There is no effect on Boursa Kuwait's financial position	لا يوجد أثر على المركز المالي لبورصة الكويت	الأثر المالي للتطور الحاصل

Attached is the Extra-Ordinary General Assembly Meeting's outcome.

مرفق طيه نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية.



info@boursakuwait.com.kw

Mubarak Al Kabeer Street, Kuwait City, Kuwait  
P.O.Box 1027 Dasman, 15461 Kuwait  
T: +965-22992000 F: +965 22440476

شارع مبارك الكبير، الكويت، دولة الكويت  
ص.ب : 1027 دسمان، 15461 الكويت  
هاتف: +965 22992000 فاكس: +965 22440476

رأس المال المصرح به: 60,000,000/- دينار كويتي | رأس المال المصدر والمدفوع: 20,077,575/- دينار كويتي | رقم السجل التجاري: 355538 | ش.م.ك ع  
Authorised Capital: 60,000,000/- KWD | Issued Capital (Paid-up): 20,077,575/- KWD | C.R: 355538 | K.P.S.C



بورصة الكويت  
BOURSA KUWAIT

	Extra-Ordinary General Assembly Meeting Outcome	نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية	
1.	Approved the amendment of Article 62 in the Article of Association as follows:  Article 62 Before Amendment  It is not permissible for the Chairman or member of the Board of Directors, even if it is a representative of a natural or legal person, to take advantage of the information he received by virtue of his position to obtain benefits for himself or others. Also, the Chairman or a member of the Board of Directors may not dispose in any way of the Company's shares for the duration of his membership except in the events set forth in the CMA rules.  Article 62 After Amendment  It is not permissible for the Chairman or member of the Board of Directors, even if it is a representative of a natural or legal person, to take advantage of the information he received by virtue of his position to obtain benefits for himself or others. The Chairman or a member of the Board of Directors may dispose of the Company's shares in any way for the duration of his membership without violating the restrictions relating to disposing of shares provided for in the Companies' Law or the Articles of Association or this Memorandum of Association or the CMA Executive Bylaws.	تمت الموافقة على تعديل نص المادة رقم (62) من النظام الأساسي على النحو التالي:  نص المادة (62) قبل التعديل  لا يجوز لرئيس أو عضو مجلس الإدارة، ولو كان ممثلاً لشخص طبيعي أو اعتباري، أن يستغل المعلومات التي وصلت إليه بحكم منصبه في الحصول على فائدة لنفسه أو لغيره. كما لا يجوز لرئيس أو عضو مجلس الإدارة التصرف بأي نوع من أنواع التصرفات في أسهم الشركة طيلة مدة عضويته إلا في الأحوال المقررة في قواعد الهيئة.  نص المادة (62) بعد التعديل  لا يجوز لرئيس أو عضو مجلس الإدارة، ولو كان ممثلاً لشخص طبيعي أو اعتباري، أن يستغل المعلومات التي وصلت إليه بحكم منصبه في الحصول على فائدة لنفسه أو لغيره. ويجوز لرئيس أو عضو مجلس الإدارة التصرف بأي نوع من أنواع التصرفات في أسهم الشركة طيلة مدة عضويته بالمجلس، وذلك دون الإخلال بقيود التصرف في الأسهم المنصوص عليها في قانون الشركات أو عقد الشركة أو هذا النظام الأساسي أو اللائحة التنفيذية لقانون الهيئة.	1.



info@boursakuwait.com.kw

Mubarak Al Kabeer Street, Kuwait City, Kuwait  
P.O.Box 1027 Dasman, 15461 Kuwait  
T: +965 22992000 F: +965 22440476

شارع مبارك الكبير، الكويت، دولة الكويت  
ص.ب: 1027 دسمان، 15461 الكويت

هاتف: +965 22992000 فاكس: +965 22440476  
رأس المال المصرح به: 60,000,000/- دينار كويتي | رأس المال المصدر والمدفوع: 20,077,575/- دينار كويتي | رقم السجل التجاري: 355538 | ش.م.ك.ع  
Authorised Capital: 60,000,000/- KWD | Issued Capital (Paid-up): 20,077,575/- KWD | C.R: 355538 | K.P.S.C